

CB RADIO

danita[®]

27 MHz



UK. DE. DK.

danita 3000Multi

danita 3000Multi

The most advanced CB radio in the danita programme. danita 3000Multi has all the frequencies of the European countries and can be set according to the actual country in which you drive. Furthermore, the type of modulation can be set to AM or FM and with the right transmitter power. The large display shows all selected functions: channel scanning, dual channel monitoring (DW), instant channel swap 9-19, and channel selector on the microphone or with the large knob on the front of danita 3000Multi. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord 12V DC, and mounting bracket.



Model:

danita 3000Multi: Item No. 9304.

danita 3000Multi

Das am weitesten fortgeschrittenen Funkgerät in dem danita Programm. danita 3000Multi hat alle europäischen Frequenzen und ist für das aktuelle Land, wo man fährt, einstellbar. Die Modulationsswahl könnte AM oder FM sein, und mit der korrekten Sendeleistung. Die große Anzeige zeigt alle gewählte Funktionen: Scanfunktion, DW (Zweikanalüberwachung), Direktzugriff auf Kanal 9 und 19, und Kanalwahl auf dem Mikrofon oder auf Kanalwahlknopf auf der Vorderseite des Gerätes. Im Lieferumfang enthalten: Mikrofon, Mikrofonhalter, Stromanschlusskabel 12V DC und Montagebügel.

danita 3000Multi

Den mest avancerede mobilstation i danita programmet. danita 3000Multi har alle de europæiske landes frekvenser, så man kan indstille danita 3000Multi til netop det land, som man kører i. Også modulationstypen kan indstilles til AM eller FM samt til den rigtige sendereffekt. Endvidere kan nævnes et stort display, som viser alle de aktive indstillinger: kanal scanning, dobbelt kanalflytning (DW), hurtigt kanalskift 9-19 og kanaltvælg på mikrofonen eller med den store drejeknap på fronten af danita 3000Multi. Inkl. mikrofon, mikrofonholder, strømkabel for 12V DC og monteringsbøjle.

Specifications:

DC power: 12 Volt DC, 1.3 Amp. Size: 140x194x38 mm. Channels: 40, country specific. Modulation: FM 4 W, AM 1 W / 4 W, country specific.

Extra:

Microphone: Item No. 461, 6 pin. DIN mount: Item No. 565.

danita 2000 Multi

Model:

danita 2000Multi: Item No. 9306.



danita 2000Multi

The classic and simple CB radio in the danita programme. danita 2000Multi has all the frequencies of the European countries and can be set according to the actual country in which you drive. Furthermore, the type of modulation can be set to AM or FM and with the right transmitter power. Attenuation of the received signal is performed in order to avoid disturbances. The channels are easily selected by using the two keys UP/DN. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord 12V DC, and mounting bracket.

danita 2000Multi

Ein CB Funkgerät im klassischen Design in dem danita Programm. danita 3000Multi hat alle europäischen Frequenzen und ist für das aktuelle Land, wo man fährt, einstellbar. Die Modulationsswahl könnte AM oder FM sein, und mit der korrekten Sendeleistung. Eine Dämpfung des Empfängersignals ist ausgeführt um Störungen zu vermeiden. Die Kanäle werden einfach gewählt durch die Aktivierung von den zwei Knöpfen UP/DN. Im Lieferumfang enthalten: Mikrofon, Mikrofonhalter, Stromanschlusskabel 12V DC und Montagebügel.

danita 2000Multi

Den avancerede og simple mobilstation, danita 2000Multi, har alle de europæiske landes frekvenser, så man kan indstille danita 2000Multi til netop det land, som man kører i. Også modulationstypen kan indstilles til AM eller FM samt den rigtige sendereffekt. Endvidere er der dæmpning af det modtagne signal, så man undgår forstyrrelser. Kanalerne vælges nemt med de to tryktaster UP/DN. Inkl. mikrofon, mikrofonholder, strømkabel for 12V DC og monteringsbøjle.

Specifications:

DC power: 12 Volt, DC 1.3 Amp. Size: 140x194x38 mm. Channels: 40, country specific. Modulation: FM 4 W, AM 1 W / 4 W, country specific.

Extra:

Microphone: Item No. 452, 4 pin. DIN mount: Item No. 565.

danita 640

Models:

danita 640AM/FM: Item No. 9173.

danita 640FM: Item No. 9163.



danita 640

Das danita 640 verfügt über alle Funktionen die man von einem professionellen CB Funkgerät erwartet. Unter anderem verfügt das danita 640 über ein sehr präzises analoges S-Meter zum ablesen der Signalstärke. Die Empfindlichkeit des Empfängers kann reguliert werden um störende Signale auszublenden. Die Sendeleistung kann für Kommunikation im Nahbereich umgeschaltet werden (FM). Störende Interferenzen können einfach mit Hilfe der Tone Control Funktion ausgeblendet werden, zudem kann die Empfindlichkeit des Mikrofonens reguliert werden zum Abgleich der Modulation. Im Lieferumfang enthalten: Mikrofon, Mikrofonhalter, Stromanschlusskabel 12V DC und Montagebügel.

Specifications:

DC power: 12 Volt DC, 1.5 Amp. Size: 166x180x56 mm. Channels: 40. Modulation: FM, 4 W (AM, 1W).

Extra:

Microphone: Item No. 452, 4 pin.

danita 640

The danita 640 has all the key features one expects from a professional CB. The danita 640 has, amongst other features, an analogue meter for precise and immediate reading of the signal strength. The receiver sensitivity can be adjusted, so noise from distant stations can be eliminated. Transmitter power can be adjusted for short-range communications (FM). Interfering treble tones are easily eliminated with the tone control, and the sensitivity of the microphone can be adjusted to avoid over modulation. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord for 12V DC, and mounting bracket.

danita 640

danita 640 indeholder alle de funktioner, man kan forvente af en professionel mobilstation. danita 640 har bl.a. analogmeter, som viser det præcise modtagersignal. Modtagerens følsomhed kan varieres, så forstyrrelser fra fjerne stationer undgås. Sendeeffekten kan styres, så man kun kan høres på korte afstande (FM). Generende diskanttoner kan let fjernes med tonekontrollen, og mikrofonens følsomhed kan varieres for at undgå overmodulation. Inkl. mikrofon, mikrofonholder, strømkabel for 12V DC og monteringsbøjle.

danita 3000

danita 3000

The classic and sophisticated danita 3000 is a professional CB and has all the features one could ask for. Included is a channel selector on the microphone, a large bright display showing all active functions, DW (double watch), scanning function, quick selection of channels 9 or 19 and memory for 5 channels. A quick touch of the channel selector will display the frequency in place of the channel number. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord 12V DC, and mounting bracket.

danita 3000

Ein CB Funkgerät im klassischen Design. Das danita 3000 zeichnet sich durch professionelle Qualität und große Funktionsvielfalt aus wie z.B. Kanalwahltaste am Mikrofon, großes LCD Display welches alle Funktionen anzeigt, DW (Zweikanalüberwachung), Scanfunktion, Taste für den Direktzugriff auf Kanal 9 und 19 sowie 5 Speicherkanäle. Durch kurzes Drücken des Kanalwahlknopf wird die Frequenz, anstatt der Kanalnummer, angezeigt. Im Lieferumfang enthalten: Mikrofon, Mikrofonhalter, Stromanschlusskabel und Montagebügel.

Specifications:

DC power: 12 Volt DC, 1.6 Amp. Size: 140x194x37 mm. Channels: 40. Modulation: FM, 4 W (AM, 1W).

Extra

Microphone: Item No. 460, 6 pin. DIN mount: Item No. 565

Models:

danita 3000AM/FM: Item No. 9302.

danita 3000FM: Item No. 9301.



danita 3000

Den avancerede og klassiske mobilstation. danita 3000 har alle de funktioner, som man kan forvente af en professionel walkie talkie, herunder bl.a. kanalvalg på mikrofonen, et stort oplyst display, som viser alle aktive funktioner, dobbelt kanalovervågning, kanalscanning og hurtigt kanalvalg mellem kanal 9 eller 19 samt hukommelse for 5 kanaler. Valgmulighed for visning af frekvens eller kanalnummer. Inkl. mikrofonholder, strømkabel for 12V DC og monteringsbøjle.

danita 440

Model:

danita 440: Item No. 9159.



danita 440

In spite of its small size, the danita 440 contains many useful features, which places it among the most popular CB radios in the danita product range. The scanning feature has automatic squelch, which enhances the scanning accuracy by ensuring that the scan stops on active channels. Changing the channels is made simple with the up/down button. The easy switch between CB (citizens band) and PA (public address) together with the monitor function ensures the user-friendliness of the danita 440. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord for 12V DC, and mounting bracket.

danita 440

Trods sin lille størrelse er danita 440 med sine mange spændende funktioner blandt de mest populære mobilstationer i danita-sortimentet. Med den automatiske squelch stopper scanningen ved de kanaler, der bliver talt på, mens kanalvalget let klares med op/ ned-tasterne. Den enkle omskiftning mellem CB (citizens band) og PA (public address) samt monitorfunktionen gør danita 440 til en brugervenlig mobilstation. Inkl. mikrofonholder, strøm kabel for 12V DC og monteringsbøjle.

danita 440

Trods sin lille størrelse er danita 440 med sine mange spændende funktioner blandt de mest populære mobilstationer i danita-sortimentet. Med den automatiske squelch stopper scanningen ved de kanaler, der bliver talt på, mens kanalvalget let klares med op/ ned-tasterne. Den enkle omskiftning mellem CB (citizens band) og PA (public address) samt monitorfunktionen gør danita 440 til en brugervenlig mobilstation. Inkl. mikrofonholder, strøm kabel for 12V DC og monteringsbøjle.

Specifications:

DC power: 12 Volt DC, 1.3 Amp. Size: 140x190x49 mm. Channels: 40. Modulation: FM only, 4 W.

Extra:

Microphone: Item No. 454, 5 pin.

danita 1240

danita 1240

The danita 1240 is the smallest and most simplistic CB in the danita product range. With the adjustable squelch control, background sound is easily removed while the channel selection is controlled by a single up/down button. A priority switch permits fast selection of channels 9 and 19. Accessories included: microphone, microphone holder, power cord for 12V DC, and mounting bracket.

Models:

danita 1240FM: Item No. 9160

danita 1240AM/FM: Item No. 9164



danita 1240

Das danita 1240 ist das kleinste und kompakteste CB Funkgerät der danita Serie. Mit Hilfe der regulierbaren Rauschsperrung kann das Hintergrundrauschen einfach unterdrückt werden. Die Kanalwahl erfolgt mittels Up/Down-Taste. Das Gerät verfügt zudem über eine Taste für den Direktzugriff auf Kanal 9 und 19. Im Lieferumfang enthalten: Mikrofon, Mikrofonhalter, Stromanschlusskabel 12V DC und Montagebügel.

danita 1240

danita 1240 er den mindste og mest enkle mobilstation i danita-sortimentet. Med den justerbare squelchfunktion kan støj let fjernes fra kanalerne, mens kanalvalget let klares med op/ned tasterne. Hurtigvælgeren giver endvidere mulighed for hurtigt kanalvalg af kanal 9 og 19. Inkl. mikrofon, mikrofonholder, strøm kabel for 12V DC og monteringsbøjle

Specifications:

DC power: 12 Volt, 1.0 Amp. Size: 135x170x35 mm. Channels: 40. Modulation: FM, 4 W (AM, 1W).

Extra:

Microphone: Item No. 452, 4 pin.

Manufacturer:

danita electronics a/s – Lyngbyvej 20, 3 - DK-2100 Copenhagen – Denmark

Phone: +45 70 22 17 18 - Fax: +45 70 22 16 12 - www.danita.eu

Front picture by courtesy of Scania